

ICAIT 2017

The 2017 IEEE 9th International Conference on Advanced Infocomm Technology

Chengdu, China, November 22 to 24, 2017

Submission deadline: July 10, 2017, Notification deadline: August 10, 2017

| | | | |
|---------------|------------------|------------------------|----------------------|
| Frannie F. Li | +86-28-8652-8629 | icait2017@zhconf.ac.cn | Conference secretary |
|---------------|------------------|------------------------|----------------------|

Publication and Indexing: Accepted and Registered full papers will be published by IEEE conference publication, IEEE Xplore, Ei Compendex, and SCOPUS.

CONFERENCE CHAIRS



Prof. Shupeng Leng, University of
Electronic Science
and Technology of China



Co-Chairmen
Prof. Peter Chong, Auckland University
of Technology, Auckland, New Zealand

Please browse more information here: <http://icait2017.com/committees.html>

The 2017 IEEE 9th International Conference on Advanced Infocomm Technology (ICAIT 2017) will be held in Chengdu on November 22-24, 2017, following the successes of previous events held in Shenzhen, Xi'an, Hainan, Wuhan, Paris, Hsinchu, Fuzhou and Hangzhou. ICAIT aims to bring together researchers, developers, and users in both industry and academia in the world for sharing state-of-art results, for exploring new areas of research and development, and to discuss emerging issues on advanced infocomm technology.

This year the symposium will feature plenary talks given by world renowned scholars, and regular sessions with broad coverage and popular topics. Renowned for its historic relics and natural beauty, Chengdu is known as one of the most livable cities in China. We are looking forward to seeing you here in Chengdu.

Sections:

Fiber technologies
Photonic structures and sensor technologies
Biophotonics
Optical and wireless network technologies
Space communications, navigation and tracking

Venue (pending)

Tibet Hotel Chengdu
No.10, North Renmin Road, Chengdu, China
<http://www.tibethotelchengdu.cn/index.html>

Publication and Previous ICAIT Conferences:

During 2011 to 2015, the conference was held in Shenzhen, Xi'an, Hainan, Wuhan, Paris, Hsinchu, Fuzhou and Hangzhou, and successfully published in ACM, IEEE, Springer and IOP proceeding. <<More than 100 authors and experts attended the conference and share their ideas and technology every year. >> <<These excellent papers have been indexed by Ei, Scopus already.>> For more history, please see here: <http://icait2017.com/index.html>

Conference program preview:

Nov. 22(10:00-17:00): Onsite registration and provide conference materials
Nov. 23 (9:00-12:00): opening remarks and keynote speech
Nov. 23 (13:30-18:30): oral and poster presentation.
Nov. 24 one day tour or academic visit

ICAIT 2017

2017年第九届先进多媒体与信息通信技术国际会议

于11月22-24日在西藏酒店(暂定)举行

该会议由电子科技大学, 奥克兰大学, 浙江大学, IEEE共同举办。

电话: +86-28-8652-8629

Email: icait2017@zhconf.ac.cn

李女士

接收文章将由IEEE会议出版, 进入IEEE数据库, EI, scopus检索

热忱欢迎从事相关技术研究的专家学者踊跃投稿交流

会议主席



Prof. Shupeng Leng,
电子科技大学, 中国



Co-Chairmen
Prof. Peter Chong,
奥克兰科技大学, 新西兰

请在会议网站浏览更多信息: <http://icait2017.com/committees.html>

ICAIT 2008-2015, 已成功举办于深圳, 西安, 武汉, 巴黎, 台湾, 福州, 杭州等地, 每届会议均有100多人参会, 是思想技术与科技的碰撞盛宴。相继, 会议文章成功出版于ACM, IEEE, Springer, IOP论文集, 已成功被EI, Scopus检索。相关历史详情, 欢迎浏览 <http://icait2017.com/index.html>

一. 征稿说明

投稿截止日期: 2017年7月10日

征稿主题请参考: Advanced Infocomm Technology <http://icait2017.com/cfp.html>

二. 投稿方式:

将文章通过邮箱发至会议官方邮箱: icait2017@zhconf.ac.cn

三. 会议日程

1.会议地点:成都西藏饭店(暂定)

2.会议安排

11月22日(10:00-17:00) 参会人员签到领取会议物品

11月23日(9:00-12:00) 开幕及专家报告

11月23日(13:30-19:00) 作者报告及张贴海报

11月24日(10:00-12:00) 一日游